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Bałtowski Park Jurajski przyjął ponad ćwierć miliona
gości

– Są to dane pochodzące wyłącznie ze sprzedaży biletów – zaznacza Halina Kisiel,
wiceprezes Stowarzyszenia Delta. – Liczba gości wzrośnie, gdy podliczymy wszystkie
faktury. Faktyczna liczba odwiedzających była znacznie większa także i z tego powodu, że
wszyscy mieszkańcy gminy Bałtów, a także wielu mieszkańców powiatu ostrowieckiego
dysponuje już stałymi kartami wstępu.

–  Są  to  dane  pochodzące  wyłącznie  ze  sprzedaży  biletów  –  zaznacza  Halina  Kisiel,
wiceprezes  Stowarzyszenia  Delta.  –  Liczba  gości  wzrośnie,  gdy  podliczymy  wszystkie
faktury.

Faktyczna liczba odwiedzających była znacznie większa także i z tego powodu, że wszyscy
mieszkańcy gminy Bałtów, a także wielu mieszkańców powiatu ostrowieckiego dysponuje już
stałymi kartami wstępu. Wielu spośród gości, to również wycieczki miedzy innymi z domów
dziecka czy biedniejszych obszarów kraju, które weszły na teren parku nieodpłatnie.

– My także ruszyliśmy z konkretnymi pracami i w maju przyszłego roku uruchomimy park
jurajski w Solcu Kujawski -dodaje Halina Kisiel, przypominając, że mijający sezon był także
pierwszym rokiem funkcjonowania Bałtowskiego Zwierzyńca, który poszerzył listę atrakcji
Przełomu Kamiennej w Bałtowie.

Warto  także  dodać,  że  najnowsze  modele  dinozaurów,  które  obecnie  trafiają  do
Bałtowskiego  Parku  Jurajskiego  i  będą  stanowiły  atrakcję  parku  w  Solcu  Kujawskim
pochodzą już z… własnej linii produkcyjnej.
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